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Traditioneel startten we het nieuwe jaar altijd met de jaarvergadering. Maandag 14 januari 

was het zover, en gelukkig was er een grote opkomst in het gemeenschapshuis De Kievitslaar. 

Voorzitter Paul Bindels heet iedereen welkom en neemt het afgelopen jaar uitgebreid door, er 

is gesproken over: 

• Gemeenschapshuizen 

• Verkeersveiligheid 

• Onderhoud en Beheer 

• Geschikt Wonen voor Iedereen (GWI) 

• HSL, door de stichting Geen Gehoor 

• Samenstelling Wijkraad, vacature voor de wijk Effen en voor het secretariaat.  

• Stand van zaken bij de Politie, door teamleider regio Weerijs Winfred Kuijpers 

• Buurtpreventieteam Effen 

• Sociale Pensions 

Zoals gebruikelijk nodigen we altijd mensen uit die ons deze avond nog iets bijzonders te 

vertellen hebben. Als eerste gaf Dhr. Dion Broeders, namens Thebe uitleg over de 

verbouwing en ontwikkelingen rondom Huize Liesbosch. Ook was er deze avond een 

toelichting op het boek Breda Buiten. Dhr. Erik van der Hoeven heeft een korte uitleg 

gegeven. Dit doordat zijn medeauteur Wiet Kerkhoven wegens ziekte niet aanwezig kon zijn. 

Afgesproken is dat we dit in de loop van het jaar opnieuw zullen organiseren. Donderdag 28 

maart hebben de heren de presentatie Breda Buiten alsnog gepresenteerd. Opkomst was iets 

minder dan verwacht maar desondanks was het een zeer interessante en leerzame avond, en 

met een vleugje humor was het een zeer geslaagde avond. 

De precieze inhoud van de onderwerpen die zijn doorgenomen op de jaarvergadering kunt u 

uiteraard terug vinden in het volledige verslag van de jaarvergadering 2013, dat u kunt vinden 

op onze website.  

 

Op de allereerste bijeenkomst van de wijkraadsleden was er iemand uitgenodigd die 

misschien t.z.t. de secretarisfunctie op zich zou nemen. De interesse voor deze functie bleek 

jammer genoeg niet voldoende, maar eventueel wel voor een functie als wijkraadslid.  

Verschillende keren hebben we mensen benaderd maar tot op heden zonder succes. Martijn 

Quicken heeft de verslagen van het afgelopen jaar verzorgd zodat de functie voor het 

secretariaat opgedeeld was. 

 

Zoals gebruikelijk lopen de zaken van 2012 door in het volgende jaar. We beginnen het jaar 

2013 slecht met een bericht van de gemeente. Via een brief ontvangen we bericht over onze 

subsidie aanvraag. Omdat er te veel geld in reserve is, hebben we recht op € 29,55 subsidie. 

De wijk- & dorpsraden die zuinig aangedaan hebben, worden nu gekort op hun subsidie en 

zijn gedwongen om hun eigen vermogen op te maken. De voorzitter heeft nog alles 

geprobeerd om dit te veranderen maar helaas zonder goed resultaat. Ook andere wijk- & 

dorpsraden hebben dit geprobeerd, maar de uitkomst was voor iedereen hetzelfde. De 
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voornaamste zorg rondom dit punt is wat er na 2014 zal gaan gebeuren, ten aanzien van het 

beleid. Blijft dit zoals het nu is of komen hier wijzigingen aan? Ook met het oog op de 

gemeenschapshuizen zijn er veel zorgen in de wijken. We moeten zorgen dat de politiek 

achter het behoud van voorzieningen in de wijk gaat staan. 

 

Er is niet alleen slecht nieuws te vermelden met betrekking tot de gemeente. Begin dit jaar is 

er de App Buiten Beter: u kunt op uw smartphone de app “buiten beter” installeren, waarbij 

meldingen snel doorgegeven kunnen worden aan de gemeente. De eerste ervaringen hiermee 

bij enkele wijkraadsleden zijn positief. 

 

Hoog in het vaandel staat voor de wijkraad handhaving. Hierover hebben we in 2013 

verschillende keren gecorrespondeerd en zijn er gesprekken geweest. Ook is er, na een 

moeizame start, contact met de gemeente Zundert over handhaving. De grens Rijsbergen / 

Effen speelt daarbij een belangrijke rol omdat we daar tegen dezelfde problemen aanlopen. 

Andere zaken, zoals verkeer & veiligheid spelen uiteraard ook een rol in dit geheel. Er zijn al 

geruime tijd gesprekken over de veiligheid op de parallelwegen van de Rijsbergseweg, 

Smileys hebben er gestaan en er zijn ook snelheidscontroles geweest. Waarbij de hoogst 

gemeten snelheid 134 km/uur was. 

En helaas gaat alles in één keer een stuk sneller als er ernstige ongevallen plaatsvinden en wij 

de druk richting gemeente Zundert en Breda hebben opgevoerd met de ongevallen als bewijs 

van de problematiek. 

Er staan nu op verschillende plaatsen barrières op de westelijke parallelweg. Op korte termijn 

zal er gepraat worden met de omwonenden over een definitieve oplossing.  

Dit alles blijven we uiteraard ook in 2014 nauwgezet volgen.  

 

In april is de jaarlijkse schouw geweest. De resultaten hiervan hebben we helaas nog niet 

ontvangen van de gemeente Breda. Maar al uw punten zijn uiteraard door ons meegenomen, 

en behandeld met de gebiedsbeheerder. We roepen u dan ook op om dit in 2014 weer te doen. 

 

In juni is er in het gemeentehuis de Kievitslaar een informatieavond geweest over het nieuwe 

bestemmingsplan Breda buitengebied Zuid. Het betreft hier alleen de kom van Effen. 

Met een redelijke opkomst hebben de bewoners kennis kunnen nemen van de plannen 

 

Een teer onderwerp betreft de plek voor sociale pensions. Vanwege de tegenstand onder 

omwonenden is dit onderwerp op een laag pitje gezet. Breda wil het echter toch binnen de 

gemeente hebben, al zijn er dan nog geen officiële mogelijke plaatsen bekend. Wordt 

vervolgd. Aan de Galderseweg is het sociale pension wel gerealiseerd, en tot op heden 

verloopt het rustig, en zijn er geen noemenswaardige klachten. Dit is echter een tijdelijke 

oplossing.  

 

Eind augustus is de wijkraad benaderd door de gemeente over de naamgeving voor het 

nieuwe fietspad op de Trippelenberg en de brug over de Aa of Weerijs vanaf het Effens pad. 

Hier zijn, na een oproep in Effen in Letters, verschillende reacties op binnengekomen. De 

uitleg voor de naamkeuze was aangename post om door te nemen. Er werd een stuk 

geschiedenis verteld, dit was heel interessant om te lezen waarom de bewoners voor die 

naamkeuze gekozen hadden.  

De meeste mensen gaven de voorkeur aan ’t Vlonderke, als naam voor de nieuwe brug. Het 

aansluitende pad zou dan Overase pad moeten gaan heten. We hebben deze voorstellen 

doorgestuurd naar de gemeente, en begin november hebben we gehoord dat de definitieve 

naam voor de brug; Overaas Vlonderke wordt. De beslissing voor deze naamkeuze is niet 

over één nacht ijs gegaan er is zelfs door de gemeente contact opgenomen met een oud-leraar 

Nederlands. Deze heeft uitgezocht of de naamgeving klopt en waarom het taalkundig geen ’T 
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is geworden. Voor het pad is de naam Overase pad gekozen. Ook zijn er plannen om het nu 

nog onverharde deel van het pad binnenkort te verharden. 

 

Eind oktober hebben een 20 tal vrijwilligers een herhaalcursus voor reanimatie/AED gedaan. 

Iedereen is weer voor een jaar gecertificeerd. Allemaal gefeliciteerd hiermee. 

We gaan uiteraard uitzoeken of het mogelijk is om dit verder uit te breiden zodat we dit in het 

Liesbos ook kunnen op zetten. 

 

We willen toch wel in dit jaarverslag een dikke pluim geven aan alle mensen die zorgen dat 

onze buurt schoon blijft. Het Buurtschap de Liesbundel heeft in hun buurt al 2 keer een 

opruim / schoonmaak actie gedaan. Langs de Liesboslaan van Princeville tot aan het klooster, 

de Liesstraat en een groot deel van de Sprundelsebaan tot aan Princeville. Heel veel zakken 

afval zijn er gevuld, en afgevoerd. 

Ook rondom de Kievitslaar en de Rijsbergseweg zijn door ca. 12 mensen de bermen en straten 

weer ontruimd van afval.  

Wie weet zijn er volgend jaar wel meer buurtschappen die dit voorbeeld volgen. Bij de 

gemeente kan men hiervoor hesjes en tangen krijgen. En indien u dit in de vorm van een 

wijkdeal met de Gemeente vastlegt kunt u er voor uw buurt zelfs nog iets aan over houden.  

 

Buurtpreventie loopt goed, en is dit jaar weer een stuk uitgebreid. Buurtpreventie is de 

Turfvaart over gegaan. Het Buurtschap de Rith, het Buurtschap Vuchtschoot en een deel van 

het Lies vallen nu ook onder de buurtpreventie. Ieder buurtschap heeft dan ook zijn eigen 

contactpersoon. We hopen uiteraard op uitbreiding in 2014. 

 

In 2013 zijn er nog verschillende bijeenkomsten geweest voor de wijkraadsleden. Enkele 

wijkraadsleden hebben onze wijkraad vertegenwoordigd op deze bijeenkomsten. Er is een 

wijkraadslid die vele bijeenkomsten heeft bezocht, o.a.  Leefbaarheid in Brabant, Groen 

Dichtbij en een presentatie "benoemen openbare ruimte".  

Het GWI, geschikt wonen voor iedereen, heeft ook zijn vaste vertegenwoordigers die met een 

terugkerende regelmaat naar bijeenkomsten en beurzen gaan.  

De Vereniging Kleine Kernen organiseert ook met regelmaat informatieavonden  en thema 

bijeenkomsten, die we uiteraard ook bezoeken. Dan zijn er ook nog de afspraken die we 

hebben  met gemeente raadsleden en provincie.  

De wijkraadsleden hebben, gezien het grote gebied waarvoor we aandacht hebben, deze 

zomer  per fiets door het gebied gereden met als doel meer kennis van de ons toevertrouwde 

omgeving te krijgen. Dit kan tijdens de vergaderingen weer tot voordelen leiden bij het 

innemen van  standpunten. (is ook een goed idee voor de gemeenteraad) Middels een 

uitgezette route en te beantwoorden vragen waarbij koffie en plaspauzes werden ingelast zijn 

we een hele dag op pad geweest. 

 

21 november is er in gemeenschapshuis de Kievitslaar een informatie avond geweest door 

onze wijkagent Michel Kieneker. Kijken door de ogen van… 

De opkomst was minder dan verwacht maar de informatie en betrokkenheid van de 

aanwezigen hebben de avond tot een succes gemaakt En ongetwijfeld doet een ieder er zijn 

voordeel mee. 

 

We hopen dat we u met dit verslag op de hoogte hebben gebracht van het wel en wee binnen 

de wijkraad. Voor meer informatie verwijzen wij u naar onze website. 

www.wijkraadbredazw.nl 


